
Referat af generalforsamling afholdt d. 21/4-2024 kl. 12. 

 

Generalforsamlingen startede med valg af referent og dirigent. 

Til referent blev valgt Brian (nr. 22) og til dirigent blev Peter valgt – begge uden modkandidater. 

Peter startede med at konstatere, at generalforsamlingen var korrekt indkaldt, og derefter gik vi over til 
generalforsamlingens punkter jf. vedtægterne: 

Bestyrelsens beretning for det forløbne år 
 
Formand Brian (nr. 18) aflagde beretning. 
Det har været et stille år. 
Stort velkommen til Anders, Stine og Valdemar i nr. 14. Dejligt med nogle flere småbørnsfamilier. 
Vores sommerfest sidste år var rigtig hyggelig, og vi glæder os meget til den kommende sommerfest. 
Vi har indført faste havedage. Dette lader til at virke ganske godt, og det gør det nemmere for alle at 
planlægge deres kalender, så vi får så mange med, som overhovedet muligt. 
 
Resultatopgørelse og balance med påtegning af revisor 
 
Resultatopgørelsen og balancen blev fremlagt. 
Regnskabet viser et overskud på 4.908 kr. for 2023 og kassebeholdningen var pr. 31.12 på 138.768 kr. 
Der var i regnskabet nogle enkelte manglende indbetalinger. Mange af disse er der nu kommet styr på. 
 
Resultatopgørelsen og balancen blev vedtaget uden kommentarer. 
 
Bestyrelsens forslag til budget for det løbende regnskabsår 
 
Bestyrelsen har foreslået et budget med uændret kontingent og en udgiftspost til udskiftning af 
remmen på carporten. Dette blev vedtaget uden kommentarer. 
 
Valg af medlemmer til bestyrelsen og evt. suppleanter for bestyrelsen. (Formand, næst formand 
og kasser) 
 
Samtlige medlemmer af bestyrelsen var på valg, og alle var villige til at modtage genvalg. 
 
De valgte blev: 
 
Brian nummer 18 valgt til formand 

Peter nummer 20 er valgt til bestyrelsen 

Brian nummer 22 valgt til kasserer 

Morten nummer 26 valgt til revisor og suppleant til bestyrelsen 

Alle blev valgt uden modkandidater. 

 
Forslag fra bestyrelsen eller medlemmerne. 
 



Forslag fra bestyrelsen om ændring i vedtægterne vedr. udskiftning af tag og ændring af tekst omkring 
egenbetaling. Dette blev vedtaget efter lidt snak frem og tilbage. 

Der var ingen forslag fra medlemmerne. 

 
Eventuelt 
 

Der blev stillet spørgsmål til lamperne ud mod skraldespandene og om disse evt. skal udskiftes, til 
nogle der giver mere lys. Det bliver en løbende dialog. Der nedsættes en gruppe med Anders og Brian 
(nr. 18) der undersøger mulighederne. 

Carporten trænger til en kærlig hånd. Det er derfor besluttet, at vi maler og oliere carporten den 21-22 
september. Så burde remmen også være udskiftet. 

Sommerfesten var en rigtig hyggelig aften, og der var enighed om, at denne skulle gentages. 
Festudvalget med Sanne (nr. 26), Maria (nr. 18) og Camilla (nr. 22) blev genvalgt til opgaven med 
planlægningen heraf. De vender tilbage med en dato for sommerfesten. 

Herefter afsluttede Peter generalforsamlingen og takkede for god ro og orden. 

 

/Bestyrelsen 


